
Zápisnica 

Zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

 

Miesto konania: Základná škola, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

Dátum a čas zasadania: 15.6.2022 o 18,00 hod. 

Prítomní: viď Prezenčná listina  

Neprítomní: Zuzana Majka Čajkovičová  – ospravedlnená  

                      Jarmila Gajdošechová DiS.art – neskorší príchod /po začatí bodu 6/ 

Hostia:         Mgr. Rastislav Kunst – riaditeľ ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce  

                      Mgr. Diana Petrovičová - zástupkyňa pre MŠ Bratislava - Rusovce 

                      PhDr. Lucia Tuleková Henčelová, PhD. – starostka MČ Bratislava – Rusovce 

                      Ing. Pavol Holúbek  - Ekonóm MČ Bratislava – Rusovce            

    

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia RŠ  

2. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2022/2023 v Základnej škole 

s materskou školou Vývojová 228 Bratislava – Rusovce v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mestskej časti Bratislava – Rusovce  

3. Záverečný účet Základná škola s materskou školou Vývojová 228 Bratislava – 

Rusovce za rok 2021 

4. Nedostatočné kapacity pre prijímanie žiakov do 1. ročníka pre školský rok 2022/2023 

a vplyv na výchovno-vzdelávaciu činnosť pre žiakov v ZŠ 

5. Informácie o príspevku na FB p. Janette Michlík Litvová a odozva zo stretnutia 

s vedením ZŠ s MŠ  k danej veci aj s autorkou príspevku   

6. Rôzne    

7. Záver 

 

K bodu 1: 

Prítomných privítal predseda Rady školy p. Ing. Heister.  

Program zasadnutia si RŠ jednohlasne odsúhlasila.  

 

K bodu 2:  

p. riaditeľ predniesol správu o Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 

2022/2023 v Základnej škole s materskou školou Vývojová 228 Bratislava – Rusovce  a podal  

informácia o počte prijímaných žiakov, detí a návrhy počtu tried podľa predloženého 

materiálu.  Správu obdržali členovia RŠ vopred, a to  prostredníctvom mailu.   

Predložený materiál poskytuje informácie o: 

- Organizácii školského roka 2022/2023 – školské vyučovanie a prázdniny  

- Východiskách pri príprave nového školského roka  

-  Zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v MŠ a ZŠ, zmenách v inovovaných 

Štátnych vzdelávacích programoch ( ďalej len „iŠVP“) v MŠ a ZŠ a ich implementácia do 

inovovaných Školských vzdelávacích programov ( ďalej len “iŠkVP“) MŠ a ZŠ 

 a) pre predprimárne vzdelávanie v MŠ 



 b) pre primárne vzdelávanie ISCED1; I. stupeň 1.- 4. Ročník 

 c) pre nižšie stredné vzdelávanie ISCED2; II. stupeň 5.-9. Ročník 

-  Projektoch organizovaných mestskou časťou Petržalka pre ZŠ, kde sme súčasťou školského 

obvodu 5. Projektoch ZŠ s MŠ plánovaných v školskom roku 2022/2023 

 

p. riaditeľ okrem iného informoval  

- Školský rok 2022/2023 sa začína 1. septembra 2022. Školské vyučovanie sa začína 5. 

septembra 2022 (pondelok) 

- V zmysle platnej legislatívy sú v školskom roku 2022/2023 zrušené polročné 

prázdniny  

- O potrebe navýšiť počet odborných zamestnancov – Podporný tím a spolupodieľať sa 

na financovaní mzdových nákladov pre odborných zamestnancov so zriaďovateľom  

V auguste tohto roku bude ukončený projekt z operačného programu Ľudské zdroje – 

Zlepšenie vzdelávacích výsledkov žiakov zo ŠVVP a so zdravotným znevýhodnením. 

V rámci plynulého prechodu detí z MŠ do ZŠ a zachytenia prvotných problémov detí 

v rámci vzdelávania či výchovy je potrebné navýšiť aj v materskej škole počet 

zamestnancov o 0,5 odborného zamestnanca – školského psychológa (Originálny 

výkon samosprávy). Vzhľadom k počtu začlenených žiakov aj na 1.stupni ZŠ by bolo 

potrebné navýšiť v rámci ŠKD (Originálny výkon samosprávy) o 0,5 pedagogického 

asistenta, ktorý by sa venoval žiakom  so ŠVVP aj v poobedňajších hodinách. V rámci 

preneseného výkonu škola bude participovať na finančnom zabezpečení takéhoto 

zamestnanca  vo výške 50% úväzku. 

Škola v súčasnej dobe aktívne hľadá možnosti zachovania školského podporného tímu 

a jeho finančného zabezpečenia, pretože sa zvyšuje počet začlenených žiakov a detí v 

školskej integrácií.  

- V školskom roku 2022/2023 sa na základe súčasnej kapacity MŠ otvorí 5 tried s 

počtom detí 120.  Prijímanie detí do MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

sa uskutočnilo v termíne od 02. mája do 06. mája 2022. Celkový počet podaných 

žiadostí je 60,  počet prijatých detí 35 detí.  

p. zástupkyňa pre MŠ dodala, že počet prijatých detí môže ovplyvniť odklad školskej 

dochádzky detí /terajších predškolákov, o ktorý požiadajú  zákonní zástupcovia 

oneskorene. Týmto žiadostiam MŠ musí vyhovieť a uprednostniť tieto deti do 31.8.2022.  

K dnešnému dňu eviduje MŠ 7 žiadostí o odklade.   

p. Zjavková sa zaujímala o projekt Technická škôlka, kde  garantkou a propagátorkou 

projektu je pani profesorka Iveta Radičová. P. zástupkyňa uviedla, že projekt už v septembri 

pri návšteve p. Radičovej sa odsúhlasil a vedenie ZŠ s MŠ je tomuto projektu naklonené. 

V rámci organizácie uvedeného projektu je potrebné vybudovať „technickú triedu“ 

v priestoroch materskej školy. Toho času však materská škola nedisponuje priestorom 

vhodným pre tento účel z dôvodu nutnej rekonštrukcie. Od septembra 2021 materská škola 

neobdržala žiadne presnejšie informácie zo strany zriaďovateľa, ktorý bol oslovený garantkou 

projektu na spoluprácu. 

 



RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Správu  o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu na nový školský rok 2022/2023 

Za: 8  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 3:  

Správu o výsledkoch hospodárenia základnej školy s materskou školou v zmysle zákona 

č.597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení za rok 

2021 p. riaditeľ v krátkosti zhrnul. Členovia RŠ sa so správou mali možnosť oboznámiť  

podrobnejšie vopred, a to prostredníctvom mailu.  

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Správa o výsledkoch hospodárenia základnej školy s materskou školou 

v zmysle zákona č.597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských 

zariadení za rok 2021 

Za: 8  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 4:  

p. riaditeľ informoval o  nedostatočných kapacitách pre prijímanie žiakov do 1. ročníka pre 

školský rok 2022/2023.  

- žiadostí o prijatie do 1.ročníka ZŠ je 104, z toho 76 s trvalým bydliskom Bratislava – 

Rusovce, z toho pretrváva záujem  58 detí  

- odsúhlasené a aj predložené bude na MZ Rusovce na schválenie - 2 triedy I. ročníka  z 

dôvodu nedostatočnej kapacity s možnosťou navýšenia počtu žiakov v jednotlivých triedach 

až na 28 detí o čom zriaďovateľ bude informovať hygienu na získanie výnimky z dôvodu 

prebiehajúceho rozširovania kapacity  školy. 

-  vedenie školy spolu so zriaďovateľom hľadajú priestory a možnosti, ako prijať všetky deti 

s trvalým bydliskom Bratislava – Rusovce .   

Jednou z možností, nad ktorou p. riaditeľ so zriaďovateľom uvažujú :  

• navýšenie počtu detí na triedu  na jednu triedu 

• nulté hodiny pre vyššie ročníky  

• nový priestor – kontajner 

p. riaditeľ upozornil, že problém môže nastať aj pri personálnom obsadení tried, a to 

s pretrvávajúcim  nedostatkom pedagogických i nepedagogických  zamestnancov 

v Bratislavskom kraji. 

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie informácie o nedostatočných kapacitách pre prijímanie žiakov do 1. 

ročníka pre školský rok 2022/2023  



Za: 8  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 5:  

Predseda RŠ  informoval o príspevku na verejnej sociálnej sieti ZŠ s MŠ Bratislava - Rusovce 

od  p. Janette Michlík Litvovej. Nakoľko sa príspevok týkal verejnej kritiky pripravenosti 

predškolákov, vedenie iniciovalo stretnutie s p. Michlík Litvovou . Informácie jej boli dodané 

ako prezentovala od zriaďovateľa komunikáciou s vedením niektorých škôl. 

p. zástupkyňa upozornila členov RŠ,  že sa jedná o súkromnú a cirkevnú školu, s ktorými 

komunikovala a od údajnej kritiky pripravenosti predškolákov MŠ Bratislava - Rusovce sa 

dištancujú, v prípade potreby vedia svoje stanovisko písomne potvrdiť.  

p. zástupkyňa ďalej uviedla, že výchovno-vzdelávací proces v MŠ sa uskutočňuje 

prostredníctvom školského vzdelávacieho programu „Spoznávame svet“. Školský vzdelávací 

program je zostavený v súlade so Štátnym vzdelávacím programom pre predprimárne 

vzdelávanie v materských školách.  

Pripomenula, že v roku 2019 bola v Materskej škole vykonaná komplexná inšpekcia, ktorá 

zisťovala stav a úroveň pedagogického riadenia, procesu a podmienok výchovy a vzdelávania 

v MŠ. Štátna školská inšpekcia neudelila žiadne opatrenie a následnú inšpekciu – v danom 

školskom roku sme boli jednou z mála materských škôl, ktorej ŠŠI nenariadila následnú 

kontrolu. 

 

Nakoľko sa p. Michlík Litvová nemohla zúčastniť zasadnutia RŠ, požiadala p. Zjavkovú /člen 

RŠ/ o prečítanie listu, na ktorý ale nebol súhlas na zverejnenie. 

p. Michaliaková navrhla,  aby pani Zjavková oslovila p. Michlík Litvovú s požiadavkou 

o zverejnenie listu pod spomínaným príspevkom na sociálnej sieti. 

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie informácie o príspevku na FB od p. Michlík Litvová . 

Za: 8  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 6:  

p. riaditeľ informoval :  

- o testovaní  9 

- o aktivitách počas školského roku 2021/2022 ZŠ a MŠ ako napr. :  

• Kurz korčuľovania 

• Kurz plávania 

• Škola v prírode 

• Školské výlety  

• PONTIS – úprava areálu MŠ 



• Výmena pieskoviska v MŠ, atď.  

- o vybudovaní outdoorových tried - altánkov v areáli ZŠ, ktoré boli spolufinancované 

z OZ, 

- o zostatku na účte OZ  

 

-p. Vámošová Miščíková požiadala v mene rodičov o informácie pána riaditeľa ohľadom šatní 

na telesnú výchovu. Spojené šatne chlapcov a dievčat podľa rodičov niektorým žiakom 

nevyhovujú. p. riaditeľ uviedol, že šatne nevie inak zabezpečiť z dôvodu priestorových 

kapacít. Spoločné šatne sú na prvom stupni v súlade s legislatívou. 

Taktiež v rámci plaveckého kurzu bola len jedna šatňa, čo deťom prekážalo. Túto informáciu 

p. riaditeľ nedostal od žiadneho rodiča ani pedagóga. V tejto veci upozorní pedagógov , aby 

na to prihliadali a upozornili na to zodpovedné osoby , ktoré vedú plavecké kurzy.  

K bodu 7:  

Predseda RŠ poďakoval členom RŠ  a hosťom za účasť na zasadnutí.  A taktiež poďakoval za 

spoluprácu počas jeho pôsobenia ako predsedu RŠ, nakoľko k 31.8.2022 jeho mandát zaniká.  

 

Zapísala : Iveta Neštráková 

Prílohy: 

Prezenčná listina 

Správa  o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu na nový školský rok 2022/2023  

Správa o výsledkoch hospodárenia základnej školy s materskou školou v zmysle zákona 

č.597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení za rok 

2021 

Správa o výsledkoch školskej inšpekcie  

 


